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                                                                                                       Stara cesta 13           
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC                                                   1356 Dobrova   
                 OBČINSKI SVET                                                 Tel.: 3601-800, Fax.:3601-805  
                                                                                        info@dobrova-polhovgradec.si 
                                                                                        www.dobrova-polhovgradec.si 
 
Številka:  011-0008/2016-6 
Datum:   15.03. 2016   
 

Z A P I S N I K 
11. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 16. marca 
2016 ob 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 

Prisotne svetnice in svetniki: Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Stanislav Dvanajščak, Andreja Grabner, 
Irma Kavčič, Robert Oblak, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Franc Rejec, Sonja Škof, Valentin Tominc, 
Anton Zibelnik, Ana Žerovnik. 

Odsotni: Ana Zorc, Matjaž Dolinar, opr., Marjeta Urbančič. 

Ostali prisotni: Biserka Pogačar, predsednica nadzornega odbora občine, Nadja Prosen Verbič, 
predstavnica Našega časopisa, Igor Petek in Gregor Hauc, predstavnika javnega podjetja Snaga d.o.o., 
Tadeja Plestenjak, Helena Čuk in Mateja Tavčar, občinska uprava. 
 
Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Po ugotovitvi sklepčnosti je župan članicam in članom občinskega sveta predlagal v sprejem zapisnik 10. 
redne in 1. dopisne seje občinskega sveta. Na zapisnik ni bilo pripomb, predlagana zapisnika sta bila 
soglasno potrjena.   
 
Predlagani dnevni red:  

1. Predlog Odloka o obdelavi določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganju ostankov predelave 
ali odstranjevanja komunalnih odpadkov 

2. Predlog kandidata za člana sveta Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti 
3. Predlog kandidata kot predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper policiste  
4. Sprejem Načrta razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij v občini   
5. Predlog sklepa o ukinitvi javnega dobra v k.o. Dobrova 
6. Vprašanja in pobude svetnikov 
7. Razno  

- obvestilo občinskemu svetu na podlagi 7.odstavka 29. čl. ZJN 
- seznanitev s končnim poročilom o nadzoru ZR občine za leto 2014  
- informacija občinskemu svetu o izboljšavah na telekomunikacijskem omrežju in gradnji baznih 

postaj na območju občine  
 

Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 1) Predlog Odloka o obdelavi določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganju ostankov 
predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov 
 
Župan Franc Setnikar je povabil k predstavitvi Igorja Petek, predstavnika podjetja Snaga, ki je predlog 
občinskemu svetu predstavil ter tudi odgovarjal na vprašanja občinskega sveta med razpravo.  
Občinskemu svetu je predlagal in povabil na ogled novega centra RCERO.  
 
Seji se je pridružila Irma Kavčič.   
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K razpravi so se priglasili občinski svetniki Andreja Grabner, Robert Oblak, Marjan Pograjc, in Anton 
Potočnik.  
 
Seji se je pridružil Stanislav Dvanajščak.  
 
Po zaključeni razpravi je župan prelagal občinskemu svetu v sprejem naslednji   
 
Sklep 61/1/11 
Občinski svet sprejme predlog Odloka o obdelavi določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganju 
ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v predlaganem besedilu v predlaganem 
besedilu. 
 
Za je glasovalo 13 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 2) Predlog kandidata za člana sveta Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti 
 
Predsedujoči seje je k besedi povabil Ano Žerovnik, predsednico Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja, ki je predstavila predlagan sklep.  
KMVI je občinskemu svetu predlagala, da za imenovanje kandidata za člana sveta območne izpostave 
JSKD Ljubljana občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec predlaga Matjaž Dolinar, rojenega leta 1969, 
stanujočega Gabrje 50, 1356 Dobrova.  
  
K razpravi se je priglasila Andreja Grabner.  
 
Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji sklep:    
 
Sklep 62/2/11 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Sklep o imenovanju kandidata za člana sveta 
območne izpostave JSKD Ljubljana,  
v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 12 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil sprejet.  
 
 
Ad 3) Predlog kandidata kot predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper 
policiste  
 
Predsedujoči seje je k besedi povabil Ano Žerovnik, predsednico Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja, ki je predstavila predlagan sklep.  
KMVI je občinskemu svetu predlagala, da za imenovanje kandidata za predstavnika javnosti v senatih za 
reševanje pritožb zoper policiste občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec predlaga Milana Velkovrh, 
rojenega leta 1950, stanujočega Babna Gora 20, 1355 Polhov Gradec, ki je zdravstveno in osebnostno 
primeren za udeležbo pri izvajanju sodne oblasti ter aktivno obvlada slovenski jezik. 
 
Razprave ni bilo, župan je občinskemu svetu predlagal v sprejem naslednji 

 
Sklep 63/3/11 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Sklep o imenovanju kandidata za predstavnika 
javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper policiste, v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 13 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Sejo je zapustil Marjan Pograjc.  
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Ad 4) Sprejem Načrta razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij v   
          občini   
 
Župan je občinskemu svetu predstavil poglavitne točke Načrta, predvideno vrednost investicije ter možne 
vire financiranja.   
Razprave ni bilo, župan je občinskemu svetu predlagal v sprejem naslednji 
  
Sklep 64/4/11 
Občinski svet potrdi Načrt razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij Občine 
Dobrova-Polhov Gradec, ki ga je dne 26.01.2016 izdelalo podjetje Eurocon d.o.o., Dunajska cesta 159, 
Ljubljana. 
 
Za je glasovalo 12 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 5) Predlog sklepa o ukinitvi javnega dobra v k.o. Dobrova 
 
Predsedujoči seji je predstavil predlog, za katerega je pridobljeno mnenje KS Dobrova in Odbora za 
komunalo in urbanizem, ki se nanaša na naselje Brezje. Predsednik Odbora za komunalo in urbanizem 
Bojan Demšar je povedal, da je še veliko podobnih zadev, ki se bodo vseskozi urejale.  
 
Razprave ni bilo, župan je občinskemu svetu predlagal v sprejem naslednji 
  
Sklep 65/5/11 
Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na 
nepremičninah, parcelna številka 3044/5, 3045/6, 3045/7, 3045/8, 3045/9, 3047/2, 3047/3, 3047/4, 
3047/5, 3047/6, 3047/8, 3048/6, 3048/12 vse k. o Dobrova. Lastninska pravica pri zemljišču, parc.št. 
3044/5, 3045/6, 3045/7, 3045/8, 3045/9, 3047/2, 3047/3, 3047/4, 3047/5, 3047/6, 3047/8, 3048/6, 
3048/12 vse k. o Dobrova, se vknjiži v korist občine Dobrova-Polhov Gradec. 
 
Za je glasovalo 12 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 6) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Tončka Dolenc Pobuda za sofinanciranje porok v Polhograjski graščini za mlade občane 
Tončka Dolenc Pobuda  za prepoved kurjenja/kurišč odpadne plastike na kmetijah- onesnaževanje okolja 

Irma Kavčič Kako potekajo pogovori v zvezi s postavitvijo bazne postaje Simobil na Butajnovi?  

Irma Kavčič Pobuda za ureditev strme, nevarne ceste (prepoved vožnje z  avtomobili) od kapelice mimo pokopališča v Šentjoštu 

Irma Kavčič Pobuda za preveritev stroškov vzdrževanja šolskega kombija v OŠ PG- predlog nabave novega vozila 

Anton Potočnik Pobuda za postavitev table za obvestila o smrti (poleg zastave) na pročelju Gasilskega doma na Dobrovi 

Valentin Tominc Kako potekajo dogovori glede skupne gradnje poslovnega centra na Dobrovi? 

Andreja Grabner  Pobuda za seznanitev občinskega sveta s podlagami za izvedbo javnega natečaja ureditve centra Dobrove 

Andreja Grabner  Dokončanje dostopne ceste pri OŠ Dobrova- navezava na obstoječo cesto ali ureditev dostopa?  

Robert Oblak Ali je občina seznanjena z namero občine Gorenja vas-Poljane o postavitvi koče na Pasji ravni? 

Robert Oblak Ali je občina seznanjena z odločitvijo občine Horjul v zvezi z  izvajanjem javnega integriranega prevoza- LPP?  

Stanislav 
Dvanajščak 

Pobuda za ureditev parkirišča pri OŠ Polhov Gradec- slabo vzdrževano parkirišče, polno udarnih jam 

Anton Zibelnik Ali je občina seznanjena z ogledi na terenu za potrebe postavitve vodo branov na Gradaščici in njenih pritokih? 

Anton Zibelnik Pobuda za ureditev cestišča pred polhograjsko graščino 

Anton Zibelnik Kaj se dogaja s pritožbo ribičev zoper urejanje struge Gradaščice?  
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Odgovori na vprašanja, podani na seji: 
Irma Kavčič- gradnja bazne postaje na Butajnovi – oblikovana je civilna iniciativa, ki nasprotuje 
predlagani gradnji. Občina je izvedela o problemu iz medijev, izveden je bil že en sestanek v smislu 
rešitve problema, v kratkem bo sklican nov sestanek.  
Irma Kavčič- ureditev strme, nevarne ceste (prepoved vožnje z  avtomobili) od kapelice mimo pokopališča 
v Šentjoštu- v sklopu gradnje mrliške vežice v Šentjoštu se bo urejeval tudi ta del ceste, ki bo načeloma 
urejen za peš hojo.  
Valentin Tominc- Kako potekajo dogovori glede skupne gradnje poslovnega centra na Dobrovi- občina je 
pripravila predlog Pisma o nameri, Zadruga je pred dogovorjenim sestankom sporočila, da niso 
pripravljeni ter so predlagali prestavitev sestanka. Po praznikih bo župan nadaljeval začrtan predlog s 
strani delovne skupine.  
Andreja Grabner- seznanitev s podlagami za izvedbo javnega natečaja ureditve centra Dobrove- izveden 
je bil javni natečaj, s sodelovanjem arhitekturne zbornice, predstavljen javnosti. Pripravljena bo tudi pisna 
informacija o celotni kronologiji.  
Andreja Grabner- dokončanje dostopne ceste pri OŠ Dobrova- navezava na obstoječo cesto ali ureditev 
dostopa- dela na projektu bodo zaključena predvidoma do septembra, s tehničnim pregledom in 
uporabnim dovoljenjem. Dostop bo narejen do šole, projekt je namenjen tudi razbremenitvi prometa 
Dobrove, ob preučitvi bo možen tudi morebiten sproščen pretok prometa.  
Robert Oblak- namera občine Gorenja vas-Poljane o postavitvi koče na Pasji ravni- župan je povedal, da 
občina s predlogom ni seznanjena. Občina bo preverila morebitno ponudbo ter preko Odbora za 
gospodarstvo, kmetijstvo in turizem spremljala pobudo oziroma sodelovala pri vzpostavitvi le-te.  
Robert Oblak- je občina seznanjena z odločitvijo občine Horjul v zvezi z  izvajanjem javnega integriranega 
prevoza- LPP- župan je povedal, da se javno podjetje LPP intenzivno ukvarja s predlogom za vključitev 
integriranih prevozov v regijsko shemo, ki bi bistveno spremenili sistem financiranja. Konkretno vprašanje 
je bilo postavljeno tudi na sejah skupščine Holdinga, direktorju javnega podjetja, podani so mu bili tudi že 
naši konkretni predlogi za rešitev nastale situacije.   
Anton Zibelnik- ogledi na terenu za potrebe postavitve vodo branov na Gradaščici in njenih pritokih- 
župan je povedal, da država izdeluje projekte za 1b fazo DPN, izvajajo geomehanske raziskave na 
področju naše občine, Dolenje vasi, Pristave, pripravljajo projektno dokumentacijo na Šujici. Občina je 
dala ostre pogoje pri pripravi smernic. - ureditev cestišča pred polhograjsko graščino- župan je povedal, 
da so idejni projekti že bili narejeni, ker je občinska cesta, stroške za investicijo nosi občina. Sedaj se 
poskuša v okviru projektne naloge za Pristavo reševati tudi problem prestavitve ceste izven grajskega 
kompleksa, po možnosti s participacijo zunanjih virov. -pritožba ribičev zoper urejanje struge Gradaščice- 
župan je povedal, da je pridobil informacije, da je evropska pristojna služba ugotovila, da so bile pritožbe 
neosnovane in so pritožbo zavrgle. Ribiška družina je za potrebne izlove za posege v struge voda dobila 
kar nekaj sredstev s strani države.  
 
Ad 7) Razno 
Župan je prisotnim članom občinskega sveta predstavil razloge za podajo obvestila občinskemu svetu na 
podlagi 7.odstavka 29. čl. ZJN pri investiciji Most Zalog. Občinski svet se je s priloženim gradivom 
seznanil tudi s končnim poročilom o nadzoru ZR občine za leto 2014, župan pa je občinskemu svetu 
predstavil tudi   
Izboljšave na telekomunikacijskem omrežju in gradnjo baznih postaj na območju občine. 
 
Seja je bila zaključena ob 21.15 uri.  
 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
 
 
                                                                                                     Franc Setnikar, 

župan 


